
 

 

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET  
2020-11-10 
    
Tid:  18:30 
    
Plats:  Digitalt via Teams  
    
Närvarande:  
 
Tommy Jonsson 
Lennart Ekström 
Per Lundquist 
Daniel Lindström 
Tomas Maxe 
Joel Edving  
Göran Hägg 
Fredrik Lindblad 
 
Adjungerade 
Kennet Malm 
Roger Svärd 
Henrik Kyhlström 
 
Extra 
Daniel Silvborn 
 
1 MÖTETS ÖPPNANDE  
Ordförande Per Lundquist hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Förutom styrelsen 
har adjungerade medlemmar samt Jörgen Hedberg Sörmlandsidrotten och Daniel från kommunen 
bjudits in till mötet. Jörgen har anmält förhinder då han inte får redovisa sina slutsatser. Vi inleder 
mötet med de Daniels genomgång och fortsätter därefter vårt ordinarie möte. Punkterna redovisas 
dock nedan under resp punkt. 
 
2 VAL AV JUSTERINGSMAN      
Till justeringsman valdes Joel. 
 
3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL      
Per föredrar protokollet. Godkändes och lades till handlingarna. 
 
4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST      
    

Informationsutbyte 
Daniel Silvborn visste inte om att Jörgen H fått yppandeförbud då Daniel själv deltog i mötet 
angående Jörgens utredning. Rapporten finns skriven med konkreta förslag. Nämnden har sagt 
stopp till att sprida informationen vidare. ISG har beställt rapporten av Jörgen och han har ingen 
beslutsrätt runt rapporten. Daniel ser positivt på innehållet utan att få gå in på detaljer. Nytt avtal 
för Hugelsta finns ännu inte och kommer inte vara klart vid årsskiftet tror Daniel. Jaktarrendet är en 
del i avtalet och det äger FOEX. De behöver säga upp det anser Daniel. 
 
Kommunens åtagande för säsongen är i stort avslutat för året. Daniel hade hoppats att ställningen 
skulle vara borta från 300m nu men det har dröjt, oklart varför. Vi behöver fundera över hur vi vill att 



 

 

skyltarna ska se ut över måltavlorna. Arbetsnamnet för skyttecentret är Eskilstuna 
skyttesportarena.  
 
Daniel har haft flera kontakter med entreprenören Frense som kör in massor till Hugelsta. De har 
slarvat med att rapportera de lass de kört upp. Det är ett skallkrav från kommunen. De behöver även 
tillse att Terra är på plats och schaktar när massorna körs in. Daniel menar att det inte är något som 
hindrar att om massorna räcker att vi kan fortsätta att lägga massor även på I-vall. 
 
Vi kan vara i Munktell på eget ansvar med hjälp av taggarna. Kommunens rekommendation är att vi 
inte har något annat än ungdomsverksamhet igång. 
 
Bommen i Hugelsta kommer att förses med en IR-sensor för att underlätta uttransport från 
området. Det kommer då inte behövas ringas till bommen när någon vill lämna området. Fredrik 
önskar att vi inte får en ir-sensor på insidan av bommen. Det gör att obehöriga som smitit in då lätt 
kan smita ut igen. 
 

Skjutbaneinstruktioner / Besiktning / Skjuttider 
Det är avhandlat tidigare av Daniel. 
 
Ekonomi 
14000 flyttat från jaktskytte till H-vall. Skytteföreningen fortsätter att hävda att de inte fått betalt 
för ett tillfälle i Munktell. Joel ska kolla det med fg kassör Knut L. 
 
Bokningslista 
Pratas om att vi ska in i kommunens bokningssystem. Vet inte om det blir så. Joel kallar till ett 
bokningsmöte i december. 
 
Hyran i munktell diskuteras då det sägs att övriga föreningar fått hyresreduktion med 75% pga 
brister i lokalerna. Det handlar om flera vattenskador och brister i ventilationen. Det har pågått 
sedan 2018.  
 
5 BESLUT OCH PROJEKT     
Projekt H-vallen  
Massorna ser ut att räcka och bli över Enligt Fredrik Lindblad. Dessutom så är projektet för Årby på 
gång under nästa år. Viktigt att vi då har alla papper på plats och kan ta emot massorna. I dag finns 
det en diskussion där GTR Motorpark har synpunkter på att vi får massor som motorparken varit 
lovade. Han har avtal att ta emot deponimassor till motorparken. Dock anser entreprenaderna att 
kostnaden att lämna deponimassor till Motorparken är så höga att en del körs till Örebro för deponi. 
Vi är nyfikna på hur avtalet ser ut med motorparken. Tommy ska titta på om han kan få fram hur 
deras avtal ser ut. 
 
Projekt 300m  
Göran Hägg redogör för sin syn på numrering av banorna. Göran föreslår att det är som tidigare. 
Svart tavla med vita siffror. Fredrik har förslag att vi skulle dela dem i olika färg så att det är lättare 
att skilja banorna. Bana ett diskuteras då den har skjutförbud. Numreringen bör skilja mellan de 
olika delarna på vallen. 1-10 manuell markering. 1-5 utan mål. 1-25 Sius. Vit siffra på svart botten för 
1-25. 1-10. Tomas Maxe tar fram förslag. Kommunen ordnar skyltar med rätt typsnitt. 
 
Internet och sändlistor 
Daniel Lindström, ny sändare uppsatt vid 300m. Ska grävas fram till viltmålsbanorna därifrån. Daniel 
S har inte velat vara med och betala då det varit instabilt. Tomas Maxe sitter på Hugelsta och jobbar 
och menar att det sedan sista mötet varit fullt stabilt. Tomas tar upp frågan med Daniel S. 



 

 

 
Munktell 
Mötet genomfört digitalt 9/11. Bra diskussion mellan deltagarna.  
 
Ventilation suger mer nu, tidigare mer blås, mindre sug. Den har uppfattats som sämre främst av 
Marie men ska vara bättre än tidigare enligt kommunens mätningar. 
 
Skydd av utrustning mot skotthål önskas. Det är bl a kulhål i ventilationsrören och en kabel har 
skjutits sönder. 
 
Ny utrustning för målmaterial efterfrågas då tavlorna ej fungerar korrekt vid skytte på 25m pistol. 
 
Joel och Tomas M gör en gemensam syn över behoven av underhåll tillsammans med övriga 
föreningar som är verksamma i Munktell. 
 
Mattan i bågskyttehallen är värd att titta på. Kommunen har bekostat den och vi kan få liknande i 
skyttehallen. 
 
Förslag att samskyttet tar fram förbrukningsmaterial till banorna så att det inte blir diskussion om 
vems materialet är. 
 
Miatron Kjell bjuds in av samskyttet för att diskutera underhåll av banorna men även ev nyköp av 
tavlor. 
 
Hyresdebiteringen diskuteras. Joel skickar förslaget till föreningarna för påsyn.  
 
Egenkontroll av skjutbanor 
Fredrik har fått flera rapporter om incidenter runt skytte som inte bedrivs enl banornas tillstånd. 
Instagram m fl är källor. Skyttar från en förening har dukat på I-vallen nära vallkant och med sneda 
skjutriktningar. Därmed kom vägen i riskområdet. De sköt då inte i enlighet med SäkB. Det handlar 
om skyttar från Stockholm tillhörande en förening i Eskilstuna. De som såg händelsen vågade inte 
ingripa utan kontaktade Fredrik som åkte dit från Enköping. 
 
Problemet är att samskyttet inte har något maktmedel att påverka de som inte sköter sig. 
 
Även på jaktskytte bana 4 har det förekommit obehörigt skytte. Skyttar har plockat duvor och har 
lagt upp och skjutit på. De har sedan lämnat platsen och lämnat tomhylsorna kvar på marken. 
 
Kenneth har upplevt att klubbar har egna bokningslistor som gör att de anser sig ha bokat banan 
men officiellt är den obokad. EPK nämns som exempel. Det är nog ett misstag som grundade sig i 
ett inkörningsproblem. 
 
Jaktskyttet 
Tomas Maxe redogör för de planerade förändringarna på Jaktskyttedelarna. Det är 
tillgänglighetsanpassningar där det ska byggas tak på bana 1b. Container till bana 1. Värmestuga till 
bana 2 samt container till 80m viltmål. Finansieringen sköts helt av jaktskytteklubbarna. Planen är 
att vi slutför detta under kommande år. Styrelsen tycker att förslagen ser bra ut och tillstyrker att 
utbyggnaden genomförs. 
 
Tomas redogör även för rapportering av skjutna skott. Totalt ca 250 000 skott hittills rapporterade. 
Dock har vi inte rapporterat hela året då kravet kom i nya miljötillståndet under sommaren. 
 



 

 

Eskilstuna precisionsskytte  
Förslag att vi tar fram skjutbaneinstruktionerna för banorna och att där förtydliga att skytte på 
Hugelsta ska bedrivas enligt något av förbundens reglemente. Vi är inte helt eniga i hur vi ska göra i 
detta fall. Vissa vill släppa in dem.  Vissa vill avvakta till nästa möte. Styrelsen kan ta in en ny 
förening och årsmötet kan utesluta föreningen. Vi avvaktar med beslut till nästa möte.  
 
6 ÖVRIGA FRÅGOR      
Inget att avhandla 
 
7 NÄSTA MÖTE      

Nästa sammanträde klockan 18:30 201208, förmodligen via Teams. 
 
8 MÖTETS AVSLUTANDE      
Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
  
    
Vid protokollet      Justeras  
  
  
 
 
Lennart Ekström    Joel Edving 
  
Ordförande  
  
  
 
 
Per Lundquist 
 
 


